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Enkel fråga – Barn placerade i familjehem 
Under förra mandatperioden förstärktes verksamheten SKOLFAM. SKOLFAM 
är arbetsmodell som genom samarbete syftar till att förstärka chansen att 
lyckas i skolan för barn placerade i familjehem. SKOLFAM består av ett team 
med en psykolog, en specialpedagog och en socialsekreterare. 
I socialnämndens delrapport 2 kan vi läsa att 4 av 5 unga kommit in på 
gymnasieprogrammen.  

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga: 

- Använder Gävle kommun sig även av andra utförare än SKOLFAM för att 
förstärka chansen att lyckas i skolan för barn placerade i familjehem? 

 
 
 Eva Marja Andersson, 2:e vice ordförande i socialnämnden och ledamot i 
kommunfullmäktige 


